
Referat af bestyrelsesmødet  
den 27. august 2024 kl. 19.00 i klubhuset 

 

Afbud: Lene og Bjørn 

Fremmødte: Leila, Anita, Jes, Per, Torben og undertegnede  

 

1.Siden sidst 

Træningsplanen er klar og lagt i kalenderen. 

Leila har snakket med Politiet og SSP angående unges ophold på udendørsområdet ved 
klubhuset. Politiet vil køre forbi en gang imellem. 

2. Lån af lokaler 

Jakob Q låner klubhuset til et kortkonsulent-kursus i dagtimerne i weekenden 20. og 21. 
september 

Palle Møller vil evt. gerne låne klubhuset torsdag den 3. oktober til et kaffested, hvis 
vejret bliver dårligt 

3. Forespørgsel fra Svendborg Efterskole, kan de få medlemskab og hvad skal det koste. 

Der er tilmeldt 21 unge til træningen 3.september. Leila kontakter læreren Tore Gindberg. 
Vi tilbyder dem et klassemedlemskab for 2000 kr. Senest 2 uger før skal de give Jes 
besked om de deltager og med hvor mange elever. 

4. FSC 2025 

Start og mål bliver måske omkring Ørstedsparken. Jes sender banerne(genbrug) til Per, 
som kigger på området og eventuelle kortændringer 

Leila taler med Bjørn om hvordan proceduren plejer at være med planlægning og 
indkaldelse til møder. 

5. Skove til Fæles Vintertræning, natcup og 5-dags 

Forslag til Vintertræning: Lakkendrup og Slæbæk (da den er nytegnet) - til natcup: Halling 

Forslag til 5-dags: Folehaven (skal tegnes), Skårup, Oure, Klingstrup/Bregninge (skal 
søges og tegnes) og Halling til afslutningen  

Torben søger om de skove der er relevante. 



7. Korttegner 

Vi har søgt Halbergfonden om tilskud til korttegning. Det kunne være: Tranekær, Lohals 
(revidering), Bregninge, Valdemar Slot med Nørreskoven, Gudbjerg, Klingstrup, 
Brændeskov 

Ove har revideret Slæbæk brugt til 5-daws 2024. Per har nytegnet Hallingskoven. Ove er i 
gang med udvidelse af Svendborg By, som blandt andet skal bruges til FSC 2025 

8. Klubaftner/arrangementer resten af året 

Bowling og Bingo er sat i kalenderen. 

Vi overvejer afholdelse af julefrokost evt. sammenfaldende med Fynsk klubmesterskab 
2024 

9. Byfræs, skal vi spise sammen efter løbene 

Selvfølgelig. Gitte skal påtænkes. Hanne og Lene spørges om 1. oktober 

10. Invitation til skovrejsningsprojekt – invitation sendt i separat mail. 

Bestyrelsen har ikke mulighed for at deltage. 

11. Bestilling af tøj 

Klubben giver tilskud som vi plejer, Anita arbejder videre med at få indhentet ønsker til 
tøj køb. 

12. Evt. 

Ugeavisen laver en lille film om træningsløbet. De uger hvor der er Fåborg 3-dages 
(torsdag) har Jes lavet kridtløb i Svendborg By (i stedet for vores sædvanlige 
tirsdagstræning). 

I morgen onsdag den 28. august fortæller Hanne og Jan om orienteringsløb og om 
klubben på Simac på Havnen for de studerende dernede. 

 

Referent Annette 

Næste møde torsdag 31. oktober 

 

 

 


